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Beste inwoner

Bij de verkiezingen van 26 mei  
bleef de N-VA ook in onze 
gemeente de grootste partij. 
Dankzij uw steun kunnen we 
mee zorgen voor het Vlaan- 
deren van morgen. 

In dit huis-aan-huisblad  
focussen we onder meer op  
het belang van samenwerking 
over de partijgrenzen heen. 
Samen met de coalitiepartners  
van PRO Hamont-Achel en de 
oppositiepartijen werken we 
aan constructieve oplossingen  
voor onze gemeente. Het 
bindmiddel tussen alle partijen 
is immers de missie om u als 
inwoner een veilige, sociale  
en welvarende gemeente te  
garanderen, elke dag opnieuw.

Hebt u vragen, opmerkingen, 
voorstellen … voor onze 
raadsleden? Contacteer  
ons dan gerust via: 
hamont-achel@n-va.be, 
www.n-va.be/hamont-achel 
of onze socialemediakanalen 
zoals Facebook. 

Nick Van Elsen
Voorzitter N-VA Hamont-Achel

Samenwerken voor  
Hamont-Achel
De gemeenteraad van Hamont-Achel telt 23 leden, met elk zijn of haar eigen talenten.  
Het zou zonde zijn om elf van die leden uit te sluiten, enkel en alleen omdat ze op de  
oppositiebanken zitten. Als voorzitter van de gemeente- en OCMW-raad pleit ik er dan 
ook voor om zoveel mogelijk samen te werken met de oppositieleden, in het belang van de stad.
 
Tot op heden verloopt die samenwerking vlot. Op het fractievoorzittersoverleg besprak ik 
als gemeenteraadsvoorzitter samen met de voorzitters van de verschillende politieke  
fracties de huishoudelijke reglementen en deontologische codes. Het volgende punt op 
onze agenda is het opstellen van een klachtenprocedure, zodat het gemeentebestuur de 
inwoners optimaal van dienst kan zijn. 

Bovendien is er in de gemeenteraad een werkgroep opgericht om 
de verkeerssituatie Budelpoort-Keunenlaan te bespreken. Het 
snelheidsplan zal opgevolgd worden door de gemeenteraads-
commissie, waar alle gemeenteraadsleden het samen in de diepte 
kunnen bespreken.  Kortom, wij zetten over de partijgrenzen 
heen alles op alles voor een doordacht en gedragen lokaal beleid!

Nieuwe speeltuin in stadspark Hamont
Het stadsbestuur heeft een 
volledig plan klaar voor de  
heraanleg van het stadspark 
in Hamont. Over een aantal  
maanden kunt u zelf het  
resultaat bewonderen en  
kunnen uw kinderen zich uit-
leven in de nieuwe speeltuin. 

Het stadspark krijgt een duur-
zame en functionele inrichting, 
die jong en oud toelaat om zelf 
hun vrijetijdsbesteding in te 
vullen. Ook het speelgedeelte 
van het stadspark krijgt  
een grondige opfrisbeurt.  
Bestaande speeltuigen worden 

grotendeels hergebruikt, maar 
er komen ook mogelijkheden 
bij om te klimmen, klauteren, 
glijden, slingeren … De nieuwe 
speeltuin wordt dus een pak 
avontuurlijker. Daarbij zorgen 
we voor een maximale inte-
gratie van de speeltuin in de 
omringende natuur.

Avontuur en natuur
We besteden ook aandacht aan 
het comfort van de bezoekers 
door het aantal zitbanken en  
picknicktafels uit te breiden. 
Met twee fietsenstallingen  
– om verplaatsingen met de 
fiets aan te moedigen – en vol-
doende vuilnisbakken denken 
we bovendien aan het milieu. 
Normaal gezien gaan de  
werken dit najaar van start  
en kunt u volgend voorjaar 
al genieten van de nieuwe 
speeltuin.

Joren Mertens
Gemeenteraadsvoorzitter
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Bijna 2 miljoen extra voor Hamont-Achel 
dankzij Vlaamse Regering
De Vlaamse gemeentebesturen krijgen de komende jaren in totaal 1,33 miljard 
euro extra om te investeren in hun gemeente. Voor Hamont-Achel betekent dat 
concreet 1 928 479 euro extra. Dat vernam schepen van Financiën  
Roger Mertens van de N-VA-ministers in de nieuwe Vlaamse Regering.

De extra middelen zijn het gevolg van het nieuwe Vlaamse  
regeerakkoord. De Vlaamse overheid neemt de helft van de  
zogenaamde ‘responsabiliseringsbijdrage’ voor de betaling van  
de ambtenarenpensioenen over én geeft de gemeenten extra 
budget voor hun open ruimte. Naast die bijkomende financiering 
blijft ook het gemeentefonds, de belangrijkste inkomstenbron 
voor onze steden en gemeenten, de komende jaren elk jaar met 
3,5 procent groeien. 

Goed voor Hamont-Achel, goed voor Vlaanderen
De nieuwe Vlaamse Regering wil de gemeenten meer financiële 
ademruimte geven, zodat ze de komende jaren volop blijven  
investeren. Financieel staan veel steden en gemeenten er niet 
goed voor. De Vlaamse Regering schiet hen nu te hulp. Dat komt 
niet alleen de inwoners ten goede, maar is ook een troef voor 
onze economie en het aantal jobs in Vlaanderen.

Schepen Roger Mertens is opgetogen met het nieuws: “Met dit 
geld kunnen we onze gemeente écht beter maken. Al zullen er 
nog serieuze inspanningen nodig zijn om de gemeentelijke  
financiën volledig op orde te houden. Dat komt onder meer door 
de stijging van de brandweer- en politiekosten en de personeels-
kosten van onze eigen diensten.”

Investeren in uw veiligheid
Toch bieden de Vlaamse middelen mogelijkheden om te  
investeren in:
•  de veiligheid voor de zwakke weggebruiker: fietspaden,  

fietsstraten …
•  de veiligheid van onze bevolking: cameraplan, buurtinformatie-

netwerken, aanpak drugsproblematiek …
•  toeristische initiatieven en opwaardering van de horeca,  

markten en kermissen: horecaplan, initiatieven aan de Achelse 
Kluis, parking voor mobilhomes …

Klimaatcafé 
vervangt Minaraad

Het gemeentebestuur nam het besluit om 
de milieu- en natuurraad (Minaraad) op te 
heffen en te vervangen door een ‘klimaat-
café’. Daar kunt u als inwoner zelf uw  
mening geven over onderwerpen als  
klimaat, milieu, energie, dierenwelzijn … 

Per onderwerp zal een groepje inwoners 
verzamelen om van gedachten te wisselen. 
Zo krijgt u als inwoner meer inspraak in het 
gemeentelijke beleid. Meer info? Contacteer 
de dienst Stadsontwikkeling via 011 51 05 22.

Bestuurslid in de kijker
Paul van der Wiel
Ondervoorzitter N-VA Hamont-Achel

N-VA Hamont-Achel kan achter de schermen rekenen op heel wat 
gemotiveerde krachten. Een van hen is Paul van der Wiel. Hij is 
geboren in Hamont en getogen in Achel. Bij de vorige gemeenteraads-
verkiezingen kwam hij voor het eerst op en behaalde hij meteen een 
mooi resultaat. Ondertussen werd hij door onze afdeling verkozen tot 
ondervoorzitter. 

Als ondervoorzitter hecht Paul veel belang aan correct en transparant 
bestuur. Dat wil zeggen dat beslissingen het belang van de gemeente 
moeten dienen en dat ze pas mogelijk zijn nadat u als inwoner de  
nodige informatie hebt gekregen en uw mening hebt kunnen delen. 

Daarom een warme oproep aan alle inwoners: hebt u een vraag of een 
suggestie voor onze afdeling? Neem dan gerust contact op met Paul via 
paul.vanderwiel@n-va.be. Hij bekijkt graag hoe N-VA Hamont-Achel 
u van dienst kan zijn.
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Noteer in
uw agenda

N-VA-activiteiten in uw buurt
Benieuwd naar de activiteiten die de N-VA in uw buurt organiseert?  
Wij geven u graag een overzicht:

17 november Vlaamse eetdag   Hasselt
30 november N-VA plays Music for Life Tessenderlo
1 december Mosselfestijn  Mol

Meer activiteiten en meer info vindt u terug in de N-VA-activiteitenkalender 
via www.n-va.be/agenda#regionaal

Hopelijk tot binnenkort!

Meer info? 
Surf naar 
www.n-va.be/hamont-achel 
of mail naar 
hamont-achel@n-va.be

Actie vereist voor zwerfkatten  
in Hamont-Achel
Zwerfkatten zijn over heel Vlaanderen – en dus ook in onze gemeente – een probleem. De ene inwoner 
ziet ze als overlast, de andere heeft er vooral mee te doen. Het Vlaams Parlement ondernam dan ook 
actie en vaardigde nieuwe regels uit voor de identificatie en registratie van katten. Ook onze gemeente 
volgt de zwerfkattenproblematiek nauwgezet op.

De Vlaamse overheid legt de gemeen-
ten meer verplichtingen op als het om 
zwerfkatten gaat: een diervriendelijk 
plan uitwerken om overlast te bestrij-
den, een meldpunt oprichten voor 
inwoners, inwoners informeren over 
vangacties, en voer en beschutting 
voorzien voor vrijgelaten zwerfkatten. 

Zwerfkatten gespot? Meld het
Hebt u als inwoner zwerfkatten gespot? 
Dan kunt u dat melden bij de stad. De 
stad geeft de melding door aan het 
zwerfkattenproject van Lommel, dat 
vervolgens vangkooien plaatst. Gevan-
gen katten worden gesteriliseerd, krij-
gen een knipje in hun oor en worden 
nadien teruggeplaatst op de plek waar 
ze gevangen werden. 

Maar als de katten op die plek geen 
eten krijgen, is dat niet mogelijk. Dat 
probleem doet zich bijvoorbeeld voor 
bij het scoutsheem. De vrijwilligers 
moeten de katten dan elders plaatsen, 

maar daarover blijkt onenigheid te be-
staan met de uitbater van het Noodasiel 
in Lommel. De samenwerking met de 
uitbater van het asiel wordt eind dit jaar 
stopgezet en de stad Lommel werkt aan 
een nieuwe oplossing tegen 1 januari 
2020. Tot dan moet de huidige uitbater 
zijn verplichtingen nakomen. 

Laat uw kat steriliseren
Een goede samenwerking met het 
zwerfkattenproject in Lommel is echter 
niet voldoende. Minister van Dieren-
welzijn Ben Weyts geeft de gemeenten 
alvast een duwtje in de rug en schenkt 
elke gemeente vijf gratis kattenschuil-
hokken met bijhorende informatie- 
borden. Intussen werkt de provincie 
aan een protocol met ‘best practices’ 
voor de verdere verzorging van de 
zwerfkatten. Zo moet de stad niet zelf 
het warm water uitvinden en komt er 
meteen ook een uniforme aanpak over 
de gemeenten heen.
 

Wat kunt u als inwoner zelf doen naast 
het melden van zwerfkatten? Laat uw 
eigen kat steriliseren. Sinds 2018 is het 
verplicht om dat te doen voor uw kitten 
vijf maanden oud is. Katten geboren 
tussen 31 augustus 2014 en 1 april 2018 
moeten ten laatste op 1 januari 2020 
gesteriliseerd zijn. Bovendien moet 
elke kat gesteriliseerd worden vóór ze 
verkocht of weggegeven wordt.

Samen zorgen we zo voor een dier-
vriendelijk zwerfkattenbeleid. De  
N-VA blijft sowieso de vinger aan de 
poot houden!
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Rarara, wie is bevoegd?

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

... een zorgkundige 
    die eten maakt

... een verpleegster
    die bloeddruk meet

De zieke in het ziekenhuis is een 
federale bevoegdheid, thuiszorg 
is Vlaams. Een thuishulp die eten 
maakt, is dus een Vlaamse 
bevoegdheid. Maar meet een 
thuisverpleegster uw bloeddruk 
of legt ze een verband, dan is 
het toch federaal.

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Een potvis ...

... in de zee

... op het strand

De potvis die zwemt in de zee 
is een federale potvis. Leg hem 
op het strand en hij wordt 
Vlaams. Zo ook de kip: op de 
boerderij is ze Vlaams. Maar 
leg diezelfde kip op uw bord en 
ze wordt federaal.

Een woordje uitleg. Lorem 
ipsum dolor sit amet, consecte-
tuer adipiscing elit, sed diam 
nonummy nibh euismod 
tincidunt ut laoreet dolore 
magna aliquam erat volutpat. 
Ut wisi enim ad minim veniam, 
quis nostrud exerci tation 
ullamcorper 

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Maximumsnelheid ...

Bart De Wever, voorzitter N-VA

... op de weg

... op de snelweg

Vlaams
Federaal

... bij werken
    op de snelweg

120

50

120

De maximumsnelheid is een 
Vlaamse bevoegdheid. Behalve 
op de autosnelweg, daar is ze 
federaal. Tenzij er wegenwerken 
zijn op die autosnelweg, dan is 
de maximumsnelheid weer 
Vlaams. Neemt u de bus naar 
het station, dan rijdt u Vlaams. 
Neemt u vervolgens de trein, 
dan reist u federaal.

Absurd is het enige juiste woord voor de manier waarop de bevoegdheden in dit land zijn 
verdeeld. Vlaanderen verdient beter. Daarom kiest de N-VA voor confederalisme. Dan 
is Vlaanderen bevoegd voor álles: de zieke, de potvis, de kip en de maximumsnelheid. 
Samenwerken met Wallonië: ja, maar alleen waar dat een meerwaarde voor Vlaanderen 
betekent. Alleen zo kunnen we blijven vooruitgaan.

U wordt thuis geholpen door...


